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Protokół Nr XXXV/2017 

z odbytej sesji Rady Miejskiej w Rzepinie 

w dniu 18 sierpnia 2017r. o godz. 11:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Sprawy regulaminowe:  

 

Pkt 1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki otworzył XXXV zwyczajną sesję VII 

kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności, w sesji udział bierze 10 radnych , w związku z czym Rada jest 

władna do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności radnych i gości stanowi 

załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu).  

 

Pkt 1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi, 

bądź inne propozycje do przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 

W związku z czym Zastępca Burmistrza Rzepina Pan Krystian Pastuszak zwrócił się z prośbą, 

by do porządku obrad sesji wprowadzić dodatkowy projekt uchwały 3.5. w sprawie  

powołania spółdzielni socjalnej z siedzibą w Rzepinie.   

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 3.5. w sprawie powołania 

spółdzielni socjalnej z siedzibą w Rzepinie głosowało 10 radnych - jednogłośnie. 

Pkt 1.3.przedstawienie porządku obrad. 

1.Sprawy regulaminowe: 

   1.1.otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

   1.2.zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad,  

   1.3.przedstawienie porządku obrad, 

   1.4.przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 23.06.2017r.      

   1.5.przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej odbytej w dniu 12.07.2017r.                                                  

2.Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

3.Podjęcie uchwał w sprawie: 

3.1.zmiany uchwały budżetowej, 

3.2.przyjęcia środków finansowych pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze, 

3.3.nieodpłatnego przejęcia na mienie gminne nieruchomości stanowiącej własność  Skarbu 

Państwa we władaniu Agencji Nieruchomości Rolnych, 

3.4.wyrażenia zgody na sprzedaż budynku mieszkalnego jednolokalowego wraz ze sprzedażą 

gruntu oraz bonifikatą, 

3.5.powołania spółdzielni socjalnej z siedzibą w Rzepinie. 

4.Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

5.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

6.Zamknięcie sesji.             
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Pkt 1.4.przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 23.06.2017r.    

 

„Za” przyjęciem protokołu z sesji odbytej w dniu 23.06.2017r. głosowało  10 radnych - 

jednogłośnie. 

 

Pkt 1.5.przyjęcie protokołu z nadzwyczajnej sesji odbytej w dniu 12.07.2017r. 

 

„Za” przyjęciem protokołu z nadzwyczajnej sesji odbytej w dniu 12.07.2017r. głosowało 

10 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 2.Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, że między sesjami brał udział w 

obchodach jubileuszu złotych godów par małżeńskich z terenu Gminy Rzepin  oraz  wręczył 

ordery przyznane przez Prezydenta RP Pana Andrzeja Dudę. 

Pan Burmistrz odbył również spotkanie  z wicestarostą słubickim , które dotyczyło wspólnego 

projektu modernizacji drogi powiatowej  na odcinku Gajec - Nowe Biskupice (Gmina Rzepin 

jest partnerem), ponieważ  większość tej drogi znajduje się na terenie Gminy Rzepin, poza 

tym gmina wniosła o uzupełnienie tego projektu o budowę ścieżki rowerowej do m. Gajec. 

Brał udział w Walnym Zgromadzeniu ZAMK Sp. z o.o. w Rzepinie oraz udział w spotkaniu z 

przedstawicielem potencjalnego inwestora na terenie  rzepińskiej strefy ekonomicznej. 

Odbył również spotkanie z mieszkańcami m. Sułów i z Prezesem Anna Immobilien Sp. z o.o. 

– prowadzono  rozmowy nt. rozwiązania problemu hodowli trzody chlewnej w Sułowie.   

Udział w uroczystościach z okazji Dnia Policji. 

Udział w spotkaniu z przedstawicielami Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska – 

dot. przeprowadzenia  kontroli oczyszczalni ścieków znajdującej się na terenie byłej 

Mleczarni, ponieważ były przypadki zatrucia ryb w rzece Ilance – dodaje Pan Burmistrz. 

Spotkanie z Sołtysami – dot. organizacji Gminnych Dożynek, które odbędą  się 9 września 

2017r. w m. Drzeńsko. 

Ponadto Pan Burmistrz  odbył spotkanie z przedstawicielami Miejskiego Zakładu 

Komunalnego w Kostrzynie ws. wywozu śmieci z terenu miasta i gminy Rzepin oraz 

spotkanie z przedstawicielami firmy reprezentującej terminal kontenerowy w Rzepinie. 

 

Pkt.3 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pkt 3.1.zmiany uchwały budżetowej. 

 

Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Barwińska poinformowała, że w przedstawionym projekcie 

uchwały proponuje się zwiększenie łącznej kwoty planowanych dochodów o kwotę 

348.973,02zł z tego: 

 

1.Zwiększa się dochody bieżące o kwotę:118.363,02 zł w tym: 

 
1.1. Zwiększa się dochody bieżące o kwotę: 118.363,02 zł w tym: 

 dział 600 rozdział 60016 § 0950 Wpływy z tytułu kar i odszkodowań wynikających z umów o 

kwotę: 27.250,00 zł 

 dział 801 rozdział 80104 § 2900 Wpływy z wpłat gmin i powiatów na rzecz innych jednostek 

samorządu terytorialnego oraz związków gmin, związków powiatowo-gminnych lub związków 

powiatów na dofinansowanie zadań bieżących. Zwrot dotacji za pobyt dzieci w wieku 
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przedszkolnym z terenu innej gminy w przedszkolu niepublicznym w Rzepinie o kwotę: 

15.000,00  zł 

 dział 900 rozdział 90001 § 0940 Wpływy z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych. Rozliczenia VAT 

o kwotę: 9.320,00 zł 

 dział 900 rozdział 90002 § 2440  Dotacje otrzymane z państwowych funduszy celowych na 

realizację zadań bieżących jednostek sektora finansów publicznych „Usuwanie azbestu z terenu 

Gminy Rzepin w 2017r.” o kwotę: 10.787,52 zł 

 dział 921 rozdział 92105 § 2039 Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację 

własnych zadań bieżących gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych). Środki z 

dotacji celowej z budżetu państwa na dofinansowanie zadania pn. "Polsko-niemieckie święto 

plonów" o kwotę: 2.186,75 zł 

 dział 921 rozdział 92105 § 2708 Środki na dofinansowanie własnych zadań bieżących gmin, 

powiatów (związków gmin, związków powiatowo-gminnych, związków powiatów), 

samorządów województw, pozyskane z innych źródeł. Środki z Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Współpracy INTERREG V A Brandenburgia – 

Polska 2014 – 2020 na realizację projektu: "Polsko-niemieckie święto plonów" o kwotę:       

37.174,75 zł 

 dział 926 rozdział 92605 § 2950 Wpływy ze zwrotów niewykorzystanych dotacji oraz płatności 

o kwotę: 16.644,00 zł 

 

1.2 Zwiększa się dochody majątkowe o kwotę: 258.110,00 zł w tym: 

 dział 700 rozdział 70005 § 0770 Wpłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz 

prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę: 212.500,00 zł 

 dział 801 rozdział 80113 § 0870 Wpływy ze sprzedaży składników majątkowych o kwotę:     

45.610,00 zł 

 

2. Zmniejsza się dochody o kwotę: 27.500,00 zł w tym: 

 

2.1. Zmniejsza się dochody bieżące o kwotę: 27.500,00 zł w tym: 

 dział 801 rozdział 80113 § 0750 Wpływy z najmu i dzierżawy składników majątkowych Skarbu 

Państwa, jednostek samorządu terytorialnego lub innych jednostek zaliczanych do sektora 

finansów publicznych oraz innych umów o podobnym charakterze (dzierżawa autobusu) o 

kwotę: 27.500,00 zł 

 

 

II.  Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków o kwotę: 348.973,02 zł z tego: 

 

1. Zwiększa się wydatki o kwotę: 354.458,02 zł w tym: 

 

1. 1. Zwiększa się wydatki bieżące o kwotę: 127.973,02 zł w tym: 

 dział 710 rozdział 71004 § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę:  10.000,00 zł 

 dział 750 rozdział 75095 § 4300 Zakup usług pozostałych (fotowoltaika) o kwotę: 26.000,00 zł 

 dział 921 rozdział 92105 § 4178, 4179, 4218, 4219, 4308, 4309, 4388, 4389 Projekt pn. „Polsko 

– niemieckie święto plonów”. Na realizację projektu złożono wniosek o dofinansowanie z 

Funduszu Małych Projektów w ramach Programu Współpracy INTERREG VA Brandenburgia 

– Polska 2014-2020. Tegoroczne święto planów odbędzie się w Drzeńsku w dniu 9 września. 

Obchody rozpoczną się tradycyjną Mszą Świętą w intencji rolników, a następnie korowodem 
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dożynkowym zgromadzeni przejdą na boisko sportowe, gdzie odbędą się pozostałe 

uroczystości.  Oprócz tradycyjnego ceremoniału dożynkowego zaplanowano szereg 

konkursów, m.in. konkurs na najpiękniejszy wieniec dożynkowy, najbardziej pomysłowe 

stoisko promocyjne, konkursy zręcznościowe oraz wiele innych atrakcji. Nie zabraknie również 

występów wokalnych, a gwiazdą wieczoru będzie Sławomir. Wartość złożonego projektu: 

43.735,00 zł w tym: środki z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 

Programu Współpracy INTERREG V A Brandenburgia – Polska 2014 – 2020 na realizację w/w 

projektu: 37.174,75 zł, środki z dotacji 2.186,75 zł środki własne do projektu: 4.373,50 zł. 

 dział 921 rozdział 92105 § 4090, 4170, 4210, 4300 środki własne do zadania "Polsko-

niemieckie święto plonów" poza projektem (zapłata za gwiazdę, oprawę muzyczną, ZAIKS i 

inne koszty) o kwotę: 38.238,02 zł 

 dział 921 rozdział 92109 § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę: 10.000,00 zł 

 

1. 2. Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę: 226.485,00 zł w tym: 

 dział 010 rozdział 01010 § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych. Budowa sieci 

kanalizacji sanitarnej na terenach wiejskich - etap II o kwotę: 50.000,00 zł 

 dział 600 rozdział 60016 § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych. Wykonanie 

dokumentacji projektowej rewitalizacji Placu Ratuszowego w Rzepinie o kwotę: 60.000,00 zł. 

Przebudowa ulicy Dworcowej w Rzepinie na odcinku przejazd kolejowy - Dworzec PKP o 

kwotę: 30.000,00 zł 

 dział 754 rozdział 75412 § 6230 Dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie 

kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek nie zaliczanych do sektora 

finansów publicznych. Zakup aparatu oddechowego z sygnalizatorem bezruchu na wyposażenie 

OSP Rzepin o kwotę 4.300,00 zł. Zakup drabiny nasadkowej czteroczęściowej o kwotę: 

1.185,00 zł 

 dział 754 rozdział 75495 § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych. Rozbudowa 

systemu monitoringu wizyjnego miasta Rzepin o kwotę 8.500,00 zł.  

 dział 900 rozdział 90001 § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych. Budowa ujęcia 

wody podziemnej wodociągu miejskiego przy ul. Puszczy Rzepińskiej (dawna 

Świerczewskiego) w Rzepinie o kwotę: 55.000,00 zł, Budowa sieci wodociągowej na ulicy 

Łąkowej i Ogrodowej w miejscowości Rzepin o kwotę: 17.500,00 zł. 

 

 

2. Zmniejsza się wydatki o kwotę: 5.485,00 zł w tym: 

 

2.2 Zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę: 5.485,00 zł w tym: 

 dział 754 rozdział 75412 § 6230 Dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie 

kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek nie zaliczanych do sektora 

finansów publicznych. Zakup 2 aparatów oddechowych z sygnalizatorem bezruchu na 

wyposażenie OSP Rzepin o kwotę: 5.485,00 zł 

 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych – jednogłośnie. 
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Pkt 3.2. przyjęcia środków finansowych pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 

 

Pani Elżbieta Pych - Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i 

Drogownictwa poinformowała, że Gmina Rzepin przystąpiła do Programu Priorytetowego 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pod nazwą 

„Gospodarowanie odpadami innymi niż  komunalne, część III- usuwanie wyrobów 

zawierających azbest”. W ramach tego  programu Gmina Rzepin w 2017r. przystąpiła do 

usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest, dotowanego ze środków 

pozostających w dyspozycji  WFOŚiGW w Zielonej Górze.  

W celu uzyskania dotacji podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne – dodaje Pani Pych.  

 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych - jednogłośnie. 

 

Pkt 3.3. nieodpłatnego przejęcia na mienie gminne nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa we władaniu Agencji Nieruchomości Rolnych. 

 

Pani Joanna Pych – Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień  Publicznych  poinformowała, 

że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na nieodpłatne przejęcie na mienie gminy 

nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 1/98 o pow.1,0761 ha położonej w obrębie 

ewidencyjnym Serbów. 

 

Pytań nie wniesiono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych – jednogłośnie.                                                             

 

Pkt 3.4.wyrażenia zgody na sprzedaż budynku mieszkalnego jednolokalowego wraz ze 

sprzedażą gruntu oraz bonifikatą. 

 

Pani Joanna Pych poinformowała, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na sprzedaż 

budynku mieszkalnego jednolokalowego stanowiącego w całości przedmiot najmu, 

nieruchomość ta jest położona w Rzepinie przy ul. T. Kościuszki oznaczona numerem 

ewidencyjnym 580/2 o pow.315m2 oraz wyrażenie zgody  na  udzielenie 90% bonifikaty od 

ceny budynku mieszkalnego i gruntu opisanego w uchwale. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych – jednogłośnie.                                                             

 

Pkt 3.5.powołania spółki socjalnej z siedzibą w Rzepinie. 

 

Pan Robert Antonik poinformował, że projekt uchwały zakłada powołanie spółdzielni 

socjalnej z siedzibą w Rzepinie. 

Założycielami spółdzielni musi być minimum  pięć osób fizycznych , bądź  osoby prawne, w 

przypadku spółdzielni socjalnej w Rzepinie będą  to dwie osoby prawne - Gmina Rzepin oraz  

Stowarzyszenie - Miejski Klub Sportowy Steinpol Ilanka Rzepin.  
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Celem powołania spółdzielni socjalnej jest umożliwienie aktywizacji zawodowej osobom 

zagrożonym wykluczeniem społecznym. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych – jednogłośnie.                                                             

 

 

Pkt 4.Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

 

Na wstępie Przewodniczący Rady zapoznał radnych z treścią pism , które wpłynęły do biura 

Rady Miejskiej. 

 

Następnie radny Waldemar Rycerz poruszył kwestię dot. udrożnienia pierwszego odcinka 

rowu, który zasila jezioro Długie w wodę -  prosił, by  po sezonie letnim nie zaprzestać na tych 

czynnościach, które zostały już wykonane, lecz by zrobić przepust , bądź zamknięcie  ujścia 

wody przy małym stawku oraz żeby zasięgnąć informacji na temat rowu z drugiej strony 

autostrady, czyli żeby udrożnić rów i doprowadzić go do przejścia pod autostradą. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki  zwrócił się z prośbą o załatanie dziur na  

ul. Puszczy Rzepińskiej (dawna ul. Świerczewskiego) w Rzepinie. 

Prosił również radnych o  przekazywanie do Przewodniczących poszczególnych komisji 

wniosków do budżetu w terminie do 30 września 2017r. 

 

Pan Przewodniczący zgłosił także, iż  ul. Kraszewskiego w Rzepinie jest zaniedbana, a chodnik 

i pobocze jest mocno zarośnięte, prosił więc, by w jakiś sposób uporządkować ten odcinek 

drogi. 

 

Nadto Przewodniczący Damian Utracki zgłosił w imieniu rodziców uczestników  Powiatowego 

Ośrodka Wsparcia w Rzepinie, problem dot. powiększenia tego ośrodka, ponieważ z tego co 

mu wiadomo jest planowana siłownia pytał więc, czy rzeczywiście  takie plany są? 

 

Pan Przewodniczący poruszył także problem w imieniu mieszkańców ul. Prusa w Rzepinie, 

mianowicie dot. budowy oświetlenia ulicznego, ponieważ mieszkańcy mają nadzieję , że do 

końca  tego roku, bądź na początku przyszłego roku zapowiadane oświetlenie uliczne będzie 

zrobione, żeby kupując działki mieli bezpieczeństwo i większą swobodę pozostawiana  mienia, 

czy też rozpoczętych budów.   

 

Pkt 5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje wnioski zapytania i sprawy różne. 

 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis odpowiedział radnemu Rycerzowi, że w chwili 

obecnej jest  dobra sytuacja, gdy chodzi o zasilenie wodą  jeziora, sytuacja znacznie się 

poprawiła, po obniżeniu przepustu. Na dzień dzisiejszy prace, które zostały wykonane i ten 

poziom wody jest optymalny i wystarczający, żeby tylko poziom wody się nie obniżał to 

będzie bardzo dobrze - dodaje Pan Burmistrz. 

 

Jeśli chodzi o dziury na ul. Puszczy Rzepińskiej z powodu braku środków finansowych w tym 

roku dziury zostaną tylko załatane doraźnie – powiedział Pan Burmistrz. 
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Natomiast, gdy chodzi o pomieszczenia po byłej kotłowni obok Powiatowego Ośrodka 

Wsparcia - Pan Burmistrz wyjaśnił, że Powiatowy Ośrodek Wsparcia należy do Powiatu. 

Swego czasu Gmina Rzepin zwróciła się do Powiatu o przekazanie Ośrodka, jednakże Powiat 

nie wyraził zgody na przekazanie dla Gminy Rzepin.  

Natomiast wcześniej Powiat zwrócił się z prośbą o przekazanie w użyczenie pomieszczenia 

ok.80m2 , gmina przekazała te pomieszczenia, lecz  po pewnym czasie Powiat wystosował 

pismo, że nie będą zagospodarowywać tych pomieszczeń, z uwagi na brak środków 

finansowych. 

W związku  z tym, Gmina Rzepin mając na uwadze fakt, że Powiat nie chce  przekazać Ośrodka 

Wsparcia i nie będą go powiększać  podjęła decyzję , żeby zrobić tam siłownię, która  obecnie 

znajduje się w hali sportowej  na I piętrze, a tym samym  zostanie zwolnione pomieszczenie, 

chętnych  na wynajem  tego typu pomieszczenia jest dużo m.in. rzepińskie stowarzyszenia 

chętnie wynajmą – dodaje Burmistrz Dudzis. 

 

Poza tym dużo remontu pomieszczenie po byłej kotłowni nie wymaga, dlatego też nie będzie 

dużych kosztów. Natomiast osoby, które korzystają z siłowni zgłosiły, że się nie mieszczą w 

obecnym pomieszczeniu, dlatego też Burmistrz stwierdził, iż jest to rozsądne rozwiązanie, by 

zamienić pomieszczenia. 

 

Po jakimś czasie Gmina ponownie zwróciła się pisemnie do Starostwa Powiatowego w 

Słubicach z prośbą o przekazanie całego Ośrodka Wsparcia , gdyż z tego co  Burmistrzowi 

wiadomo Powiat nie dofinansowuje z własnych środków Ośrodka Wsparcia w Rzepinie, 

natomiast Gmina Rzepin  dofinansowuje na poziomie ok.20 tys.zł rocznie, a pozostałe środki 

finansowe są przekazywane z Urzędu Wojewódzkiego. 

Dlatego też gdyby Ośrodek został przekazany Gminie, wówczas  można by było podjąć jakieś 

działania - dodaje  Burmistrz Dudzis. 

 

Natomiast, gdy chodzi o budowę oświetlenia na ul. Prusa- budowa oświetlenia jest 

planowana, jak również ul. Kraszewskiego zostanie uporządkowana - powiedział Pan 

Burmistrz. 

 

Pkt 6. Zamknięcie sesji. 

 

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o godz. 

11:55 zamknął XXXV zwyczajną sesję Rady Miejskiej  w Rzepinie. 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodniczył: 

 

M.Szewczyńska                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                                  (-) Damian Utracki 

 

 

 

 

 

 


